

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន

ថ្ងៃទី 29 ខែមករា ឆ្នាំ 2021

ទំនាក់ទំនង ៖ Cassie Chauvel, មន្ត្រីកិច្ចការសាធារណៈ, អាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិច, 562.570.2636,
Cassie.Chauvel@longbeach.gov

សម្រាប់ការផ្សព្វផ្សាយភ្លាមៗ

អាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិចទទួលបាន ការទទួលស្គាល់សុខភាពសកល

ទីក្រុងឡងប៊ិច, រដ្ឋ CA - អាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិច (LGB) ថ្មីៗនេះទទួលបានការទទួលស្គាល់ពីអង្គការពាណិជ្ជកម្មឈានមុខគេសម្រាប់អាកាសយានដ្ឋាន ចំពោះការប្តេជ្ញារបស់ខ្លួនក្នុងការធានាសុខភាព និងសុវត្ថិភាពអ្នកដំណើរនិងនិយោជិករបស់ខ្លួនចាប់តាំងពីការចាប់ផ្តើមនៃការរាតត្បាត COVID-19។

អភិបាលក្រុងលោក Robert Garcia បាននិយាយថា «COVID-19 បានរំខានដល់ឧស្សាហកម្មអាកាសចរណ៍តាមរបៀបដែលមិនធ្លាប់មានពីមុនមក ប៉ុន្តែអាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិចបានសម្របខ្លួនយ៉ាងឆាប់រហ័ស» ។ «នៅពេលដែលការរីករាលដាលនៃជំងឺរាតត្បាតនេះកើតឡើង, LGB ភ្លាមៗបានណែនាំពិធីសារស្តីពីសុខភាព និងសុវត្ថិភាពថ្មីៗរក្សាសហគមន៍របស់យើងឱ្យមានសុវត្ថិភាពនិងស្របតាមស្តង់ដារសម្រាប់ការអនុវត្តបំផុតរបស់ឧស្សាហកម្មនេះ» ។

ក្រុមប្រឹក្សាអាកាសយានដ្ឋានអន្តរជាតិក្រុងកម្មវិធីទទួលស្គាល់សុខភាពអាកាសយានដ្ឋាននិងវាយតម្លៃការសម្អាតនិងការសម្លាប់មេរោគ, គម្លាតរាងកាយ, ការការពារបុគ្គលិក, ប្លង់រូបវន្ត, ការទំនាក់ទំនងអ្នកដំណើរ និងកន្លែងដឹកអ្នកដំណើរ។

លោក Cynthia Guidry នាយកអាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិច បានមានប្រសាសន៍ថា «តាមរយៈការផ្លាស់ប្តូរទាំងអស់ក្នុងរយៈពេលមួយឆ្នាំកន្លងមក សុខភាពនិងសុវត្ថិភាពរបស់អ្នកដំណើរនិងនិយោជិករបស់យើងនៅតែជាអាទិភាពខ្ពស់បំផុតរបស់យើង» ។ «ការទទួលស្គាល់នេះគឺជាការបញ្ជាក់ពីការខិតខំរបស់យើងជាពិសេសពីវិបុលដែលមិនសូវទទួលបានទទួលស្គាល់ លើក្រុមតំបែទាំងនិងសេវាកម្មអាកាសយានដ្ឋានរបស់យើង» ។

វិធានការសុខភាពនិងសុវត្ថិភាពដែលអនុវត្តដោយក្រុម LGB រួមមាន៖

- ការធ្វើឱ្យសកម្មនៃ [កន្លែងបើករថយន្តចូលធ្វើតេស្ត COVID](#) នៅលើបរិវេណអាកាសយានដ្ឋាន
- របាំងការពារមុខត្រូវបានតម្រូវជាចាំបាច់សម្រាប់និយោជិក, អ្នកដំណើរ, និងភ្ញៀវទាំងអស់នៅ LGB ។
- សញ្ញាសំគាល់លើកម្រាលគង្គ និងវិធានការផ្សេងៗត្រូវបានរៀបចំឡើងនៅទូទាំងអាកាសយានដ្ឋានដើម្បីណែនាំអ្នកធ្វើដំណើរឱ្យអនុវត្តគម្លាតសង្គម។

- រនាំងខណ្ឌការពារត្រូវបានគំរឿងនៅតំបន់ដែលមានចរាចរណ៍ខ្ពស់ដែលមិនអាចរក្សាបានគម្លាតរាងកាយពីគ្នា ដូចជាកន្លែងលក់សំបុត្រ, ច្រកទ្វារ, និងកន្លែងបង់ប្រាក់។
- បុគ្គលិកអាកាសយានដ្ឋានកំពុងសម្អាតនិងសម្លាប់មេរោគលើផ្ទៃនិងវត្ថុដែលប៉ះខ្ពស់ជាទៀងរាល់មួយម៉ោងម្តង។ ក្រុមហ៊ុនអាកាសចរណ៍ដែលបម្រើសេវាកម្ម LGBT ក៏បានបង្កើតពិធីការសម្អាតយ៉ាងម៉ត់ចត់ជាងមុននិងក្រោយពេលការហោះហើរនីមួយៗ។
- ម៉ាស៊ីនបាញ់ទឹកអនាម័យដៃ ត្រូវបានបន្ថែមនៅទូទាំងតំបន់ដែលមានចរាចរណ៍ច្រើនបំផុតហើយអាចរកបានប្រហែល 50 ហ្វីត។
- ដោយមានកិច្ចសហការជាមួយដៃគូអាជីវកម្មរបស់ខ្លួន LGBT កំពុងធ្វើការឆ្ពោះទៅរកបទពិសោធន៍គ្មានបទពិសោធន៍តាមរយៈអាកាសយានដ្ឋានរួមទាំងការជំរុញការប្រើប្រាស់លិខិតឆ្លងដែនចល័ត និងការទូទាត់ដោយមិនចាំបាច់នៅកន្លែងបរិភោគនិងលក់រាយ។

គួរឱ្យកត់សំគាល់ចំពោះកន្លែងទំនេរ និងរបៀបបោះនៃយន្តហោះឡើងជិះតាមរយៈជណ្តើរយន្តហោះខាងក្រៅ LGBT មានទីតាំងល្អក្នុងការផ្តល់ជូនអ្នកធ្វើដំណើរនូវបទពិសោធន៍ធ្វើដំណើរប្រកបដោយសុវត្ថិភាពនិងបន្ទូរអារម្មណ៍ជាមួយនិងខ្យល់អាកាសបរិសុទ្ធ។ [វីដេអូ «ហោះហើយដោយភាពងាយស្រួលជាមួយ LGBT»](#) ផ្តល់នូវការបង្ហាញនូវអ្វីដែលត្រូវរំពឹងសម្រាប់អ្នកដែលមានគម្រោងធ្វើដំណើរពីហាងក្នុងអាកាសយានដ្ឋាន ។

លោក Kevin M. Burke ប្រធាននិងនាយកប្រតិបត្តិ ACI-NA បានមានប្រសាសន៍ថា «ដោយទទួលបានការទទួលស្គាល់គុណភាពសុខភាពនៅអាកាសយានដ្ឋាន ACI អាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិច បានបញ្ជាក់ជាថ្មីនូវការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់ខ្លួនក្នុងការការពារអ្នកដំណើរ និងបុគ្គលិកអាកាសយានដ្ឋាន និងកម្រិតការរីករាលដាលនៃ COVID-19» ។ «យើងមានមោទនភាពដែលបានទទួលស្គាល់ការទទួលស្គាល់គុណភាពអាកាសយានដ្ឋាន នៅអាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិច» ។

LGB មានទីតាំងស្ថិតនៅជិតព្រំដែននៃតំបន់ទាក់ទាញជាច្រើននៅភាគខាងត្បូងរដ្ឋ California ។

អំពីទីក្រុងឡងប៊ិច

មានប្រជាជនប្រមាណ 480,000 នាក់ សាលាក្រុងឡងប៊ិច ដែលបានទទួលបានពានរង្វាន់ និងច្នៃប្រឌិតថ្មីជាច្រើន បានផ្តល់ជូននូវភាពសំបូររបស់នៃពិភពលោកនៃទីក្រុងធំមួយ ខណៈពេលដែលរក្សាបាននូវលក្ខណៈភាពជាបុគ្គល និងមានចម្រុះដោយភូមិសាស្ត្រផ្សេងៗគ្នានៅតាមបណ្តោយឆ្នេរសមុទ្រ California។ ក្នុងនាមជាទីក្រុងដែលផ្តល់សេវាកម្មពេញលេញ, ទីក្រុងឡងប៊ិចជាទីតាំងនៃសារមន្ទីរ និងមហោស្រពជាច្រើន ដូចជា Queen Mary, Aquarium of the Pacific, និងមានកន្លែងជាច្រើនទៀត មណ្ឌលសាលារៀនដែលត្រូវបានគេវាយតម្លៃខ្ពស់, អាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិច និងកំពង់ផែឡងប៊ិច។ ទីក្រុង ក៏មានសាកលវិទ្យាល័យ និងមហាវិទ្យាល័យដែលត្រូវបានគេវាយតម្លៃខ្ពស់, មានកន្លែងកសិដ្ឋានចិញ្ចឹមសត្វជាប្រវត្តិសាស្ត្រពីរកន្លែង, មន្ទីរពេទ្យប្រាំកន្លែង, ទីវាលហ្វឹកហាត់រាយកូនហ្គោលប្រាំ កន្លែង, សួនច្បារ 171, ឆ្នេរសមុទ្ររាប់សិបម៉ាយល៍, កំពង់ផែសម្រាប់លំហែកំសាន្តជាច្រើនកន្លែង, និងកន្លែងផ្លូវជិះកង់។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមទៀត អំពីទីក្រុងឡងប៊ិច សូមចូលទៅ <http://longbeach.gov/>។
សូមតាមយើងខ្ញុំ នៅលើបណ្តាញសង្គមដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានចុងក្រោយបំផុតនានា ៖
[Facebook](#), [Twitter](#), [Instagram](#) និង [YouTube](#) ។

អំពីអាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិច

បង្កើតឡើងនៅឆ្នាំ 1923 អាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិច (LGB) ជាអាកាសយានដ្ឋានចំណាស់ជាងគេនៅរដ្ឋ California។ ក្នុងចំណោមពានរង្វាន់ជាច្រើនរបស់វា, LGB ត្រូវបានជាប់ឈ្មោះជាអាកាសយានដ្ឋានកំពូលទាំង 10 ក្នុងឆ្នាំ 2020 សហរដ្ឋអាមេរិកថ្ងៃនេះ ជាប់ពានរង្វាន់ជ្រើសរើសដំណើរកំសាន្តសម្រាប់អ្នកអានល្អបំផុតទាំង 10 សម្រាប់អាកាសយានដ្ឋានតូចល្អបំផុត។ LGB ផ្តល់នូវសេវាកម្មភ្នាក់ងារយប់ឈរទៅកាន់ទីក្រុងមួយចំនួនរបស់សហរដ្ឋអាមេរិក ខណៈពេលដែលគាំទ្រដល់សហគមន៍អាកាសចរណ៍ទូទៅដែលមានសុខភាពល្អជាមួយនឹងប្រតិបត្តិការប្រចាំឆ្នាំជាង 300,000 ។ អាកាសយានដ្ឋាននេះក៏ជាប្រភពនៃសកម្មភាពសេដ្ឋកិច្ច និងការងារយ៉ាងច្រើនផងដែរដោយក្រុមហ៊ុន LGB Aviation Complex បានបង្កើតផលប្រយោជន៍ដល់សេដ្ឋកិច្ចចំនួន \$8.6 ពាន់លានដុល្លារ និងជួយទ្រទ្រង់ដល់ការងារចំនួន 46,000 កន្លែង។ LGB គឺជាសហគ្រាសដែលគាំទ្រខ្លួនឯងនៃសាលាក្រុងឡងប៊ិច និងមិនទទួលបានប្រាក់ពន្ធក្នុងស្រុកទេ។ អាកាសយានដ្ឋានមានមោទនភាពចំពោះការថែរក្សាកេរ្តិ៍ឈ្មោះជាប្រវត្តិសាស្ត្រដែលត្រូវបានគេគោរព និងរក្សាបាននូវប្រតិបត្តិការប្រកបដោយសុវត្ថិភាពនិរន្តរភាព និងការទទួលខុសត្រូវផ្នែកបរិស្ថាន។ តាមយើងនៅលើហ្វេសប៊ុក Instagram និង Twitter @LGBAirport ។

###